QD-80B背封中剂量自动包装机
适用瓜子、茶叶，食盐，牛奶，糖果，味精，调味品等液体、颗粒、粉剂的等物料的较大计量包装。

特点：

1、背封；
2、可自动完成制袋、计量、下料、封合、分切、计数、同时可根据客户要求配置打印批号等功能；
3、采用先进的微电脑控制器，驱动步进电机控制袋长，性能稳定、调整方便、检测准确；
4、采用变频无级调速，可对不同剂量的液体、酱体等物品的进行包装；

5，该机采用宽边封合技术，保证绝对不渗漏，弥补了国内液包机包装技术的空白，达到国际先进水平。

	制袋尺寸
	 宽（W）：80-200（mm）长（L）：80-280(mm)

	 包装速度
	25-50bag/min 

	 计量范围
	50-500g

	 电    源
	220V/50HZ/ 1.9KW 

	 气    源
	 0．4-0．6mpa

	 耗 气 量
	0．1m3/min 

	整机重量
	400KG 

	 外型尺寸
	（长×宽×高）1000×900×2200mm 


QD-80Bback sealing medium dosage automatic packing machine

Features:
1.Back-side sealing.All functions of bag-making，measuring，filling，sealing，cutting and heatprinting codes can be done automatically.
2.Adopt advanced microcomputer controller and step-by –step motor to drive and control the length of bag with stable performance and accurate testing. Meanwhile, it is easy to operate.
3.Infinitely frequency conversion adjusting speed. Different feed can be used to packing different materials, like granule, liquid, catsup and powder, and so on.
Application area:
This machine is applicable to pack bulk materials, like puffed food, shrimp strip, peanut, melon seeds, flavoring, beef bean, desiccant and laundry  powder.
	BAG SIZE
	W：80-200（mm）L：80-280(mm)

	CAPACITY
	25-50bag/min

	FILLING RANGE
	50-500g

	POWER
	220V/50HZ/ 1.9KW

	AIR POWER
	0．4-0．6mpa

	AIR CONUSMPTION
	0．1m3/min

	WEIGHT
	400KG

	DIMENSION
	（L×W×H）1000×900×2200mm


价格：35800元
FOB上海
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